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УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН КМЕТ,, 
УВАЖАЕМИ ДАМИ И ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ' 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПРЕДСЕДАТЕЛ,

С настоящото заявление бих искал да задам някои въпроси, които са свързани с наболели 
теми от обществен интерес

Във връзка със структурата на общинския „социален патронаж" касаещ нуждаещите се 
и право имащи лица ме притесни предоставената от Вас цифра 123 лица, заявили ползване на 
социалната услуга на територията на Община / град Велико Търново в графа чакащи?

Интересува ме кога точно ще станат ползватели на услугата и защо има списък с такъв 
огромен брой чакащи? Има ли причини, без значение обективни или не? Очаквам да ми 
предоставите надеждна и подробна информация.

Защо няма поставени осветителни тела в тунелите на изхода за град Русе?
Помня, че имаше и моля за информация кой разпореди да бъдат свалени, защо и кога 

ще бъдат заменени с нови?

С настоящото заявявам желание, да се изкажа и устно, в заседание на общински съвет, което 
ще се проведе на 29 август 2024 година (четвъртък) като получа отговор (писмен и устен) в 
същото заседание, а също така да имам възможност да коментирам получената информация, 
както по този така и по предни отговори!

Дата: 05.08. 2024година С Уважение:

град Велико Търново (В.Узунод


